
NOTATKA ze wspólnego posiedzenia
Komisji Budżetu

i Finansów Publicznych
oraz Komisji Nauki,

Edukacji i Sportu
oraz Komisji

Ustawodawczej

Nr posiedzenia: 22 Nr posiedzenia:45 Nr posiedzenia:197

Data posiedzenia: `12 maja 2009 r.

Posiedzeniu przewodniczył: senator Kazimierz Wiatr – przewodniczący Komisji Nauki, Edukacji i Sportu.

Porządek posiedzenia: 1. Pierwsze czytanie projektu ustawy o zmianie ustawy
o finansowaniu Papieskiej Akademii Teologicznej w Krakowie z budżetu
państwa (cd.) (druk senacki nr 450; przedstawiciel wnioskodawców – Tadeusz
Skorupa).

W posiedzeniu uczestniczyli: − senatorowie członkowie Komisji Budżetu i Finansów Publicznych:
Kazimierz Kleina, Antoni Motyczka, Henryk Woźniak, senatorowie
członkowie Komisji Nauki, Edukacji i Sportu: Józef Bergier, Ryszard
Knosala, Sławomir Kowalski, Waldemar Kraska, Andrzej Miziołek,
Tadeusz Skorupa, Zbigniew Szaleniec. Andrzej Szewiński, Piotr Wach,
Kazimierz Wiatr,senatorowie członkowie Komisji Ustawodawczej:
Stanisław Gogacz, Leon Kieres, Bohdan Paszkowski, Krzysztof Piesiewicz,
Grażyna Sztark, Marek Trzciński, Piotr Zientarski,

− zaproszeni goście:
− Ministerstwo Nauki i Szkolnictwa Wyższego:

− podsekretarz stanu Grażyna Pawelska-Skrzypek,
− radca ministra Teresa Bader,

− Ministerstwo Finansów:
− naczelnik wydziału w Departamencie Budżetu Państwa Barbara

Staniszewska,
− starszy specjalista w Departamencie Finansowania Sfery Budżetowej

Bartosz Twardowski,
− Papieska Akademia Teologiczna w Krakowie:

− prorektor ks. prof. Tadeusz Dzidek,
− prodziekan ks. prof. Robert Tyrała,

− przedstawiciel Biura Legislacyjnego w Kancelarii Senatu Jakub Zabielski.

Przebieg posiedzenia:
Ad. 1 Wobec faktu, że w Sejmie powstał poselski projekt ustawy w tej samej materii (druk sejmowy

nr 1946), senator Krzysztof Piesiewicz zgłosił wniosek o odroczenie o miesiąc prac połączonych
komisji nad tą inicjatywą, aby nie opóźnić prac nad wyżej wymienionym poselskim projektem,
które mają się finalizować w czerwcu.
Senator Stanisław Gogacz zgłosił wniosek przeciwny z uwagi na trudny do przewidzenia los
projektu poselskiego.
Prorektor Tadeusz Dzidek stwierdził, iż oba wnioski zawierają swoje racjonalne uzasadnienie i zdał
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się na decyzję senatorów w tej mierze.
Wniosek K. Piesiewicza uzyskał w głosowaniu poparcie połączonych komisji.
Na zakończenie K. Wiatr przedstawił wyrażoną w rozmowie opinię kardynała Dziwisza, któremu
zależy na godnym przeprowadzeniu prac nad omawianą inicjatywą ustawodawczą.

Konkluzja: Komisje odroczyły o miesiąc dalszy ciąg pierwszego czytania inicjatywy.

W posiedzeniu komisji nie uczestniczyły osoby wykonujące działalność lobbingową.

Sporządzono w Biurze Prac Senackich.


